
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LVI/2023 

Sesja Rady Miasta Radymna odbyła się w dniu 14 marca 2023 r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:22 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko 

2. Jan Broda 

3. Joanna Burbeło 

4. Mariusz Diawoł 

5. Piliszko Edward 

6. Marek Jackowski 

7. Małgorzata Kalin 

8. Barbara Krzyżanowska 

9. Zygmunt Marciak 

10. Andrzej Pacek 

11. Janusz Sobejko 

12. Paweł Suchodolski 

13. Zygmunt Uszakiewicz 

14. Tomasz Zieliński 

15. Justyna Żelak 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Komisarz Robert Johnson – Komendant Komisariatu Policji w Radymnie, 

Pan Łukasz Podolak – Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Radymna GALEON, 

Pan Marek Sobolewski – Radny Powiatu Jarosławskiego, Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Radymnie, 

Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna, 

Pani Zofia Kawałek - Sekretarz Miasta Radymna, 

Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 

Pani Anna Philipp-Pruchnik – Radca Prawny UM Radymna, 

Pani Agnieszka Andruszko – Kierownik MOPS w Radymnie. 

 

 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek - Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LVI zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 

uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 15 Radnych.  

 



Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, że 

klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  

o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek obrad LVI sesji, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Radymnie o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie miasta. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – 

projekt 10/LVI. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Radymnie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu miasta – Projekt 11/ LVI. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2023 w Mieście Radymno rokiem Jana 

Chryzostoma Zachariasiewicza – projekt  12/ LVI. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkowania wieczystego 

nieruchomości – projekt 13/ LVI. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna – projekt 14/56. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miasta Radymna 

zawartego w Uchwale  Nr  LIV/354/2022  z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Radymnie – projekt 15/ LVI. 

10. Sprawozdanie z pracy wszystkich Komisji Rady Miasta Radymna za rok 2022. 

11. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Radymna za rok 2022. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

13. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

14. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zapytania. 

17. Zakończenie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący poinformował o złożonym przez Pana Burmistrza wniosku o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli  

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, oznaczonego numerem 16/56. 

Pan Przewodniczący poddał wniosek Pana Burmistrza pod głosowanie. 



Głosowano w sprawie: 

Głosowanie - zmiana porządku obrad polegająca na dodaniu pkt. 4a w brzmieniu: „4a. Podjęcie 

uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków – projekt 16/ LVI”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

Nie było więcej wniosków o zmianę porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad po dokonanej w nim zmianie. 

Pan Przewodniczący złożył wniosek o procedowanie nad projektami uchwał bez konieczności 

ich odczytywania z wyjątkiem projektu oznaczonego numerem 16/LVI. Wniosek ten został 

przyjęty przez aklamację. 

 

3. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Radymnie o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego na terenie miasta. 

Komisarz Robert Johnson – Komendant Komisariatu Policji w Radymnie przedstawił informację 

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Radymna w roku 2022. 

Pan Komendant zwrócił się do radnych o współpracę w zakresie wzmacniania bezpieczeństwa 

oraz podziękował za współpracę w roku 2022. 

Podczas dyskusji Pan Komendant odpowiadał na związane z tematyką działania Policji pytania 

Radnych: Pani Małgorzaty Kalin, Pana Marka Jackowskiego, Pana Tomasza Zielińskiego i Pana 

Edwarda Piliszko. 

Pan Janusz Sobejko poruszył kwestie działań w zakresie prewencji szczególnie w pracy  

z dziećmi i młodzieżą oraz przedstawił szereg zagrożeń, które powinny być przedmiotem działań 

prewencyjnych Policji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

10/LVI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 



 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2023 r. – projekt 

10/LVI.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

a) 4a. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów 

kontroli w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – projekt 16/56. 

Pani Sekretarz, na prośbę Pana Przewodniczącego, przedstawiła projekt uchwały wraz z jego 

uzasadnieniem. 

 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Komisarzowi Robertowi Johnsonowi za udział  

w obradach. Pan Komisarz o godzinie 13:03 opuścił obrady. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Pan Burmistrz odpowiadał na pytania Pani Joanny Burbeło dot. zabytków planowanych do 

zgłoszenia do projektów celem pozyskania środków na ich remont. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

4a. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej 

ewidencji zabytków, sposobu jej rozliczania oraz sposobów kontroli w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków – projekt 16/56.  



Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Radymnie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu miasta – Projekt 11/LVI. 

O godzinie 13:06 Pan Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. 

O godzinie 13:13 Pan Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Na Sali narad obecni byli 

wszyscy Radni. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Radymnie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do 

budżetu miasta – Projekt 11/LVI. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2023 w Mieście Radymno rokiem Jana 

Chryzostoma Zachariasiewicza – projekt 12/LVI. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna. 



Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pan Łukasz Podolak – Prezes stowarzyszenia Rozwoju 

Radymna GALEON przedstawił życiorys Jana Chryzostoma Zachariasiewicza, jego twórczość 

oraz działalność dziennikarską i poprosił o przyjęcie wniosku SRR GALEON o ustanowienie 

roku 2023 rokiem Jana Chryzostoma Zachariasiewicza.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący 

zarządził sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia roku 2023 w Mieście Radymno rokiem Jana 

Chryzostoma Zachariasiewicza – projekt 12/LVI. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkowania wieczystego 

nieruchomości – projekt 13/LVI. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż użytkowania wieczystego 

nieruchomości – projekt 13/LVI..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 



Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna – projekt 14/LVI. 
 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – opinia pozytywna. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna – projekt 14/LVI. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 

Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, 

Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miasta Radymna zawartego 

w Uchwale Nr LIV/354/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radymnie – projekt 

15/LVI. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych: 

 „Prawo i Sprawiedliwość”  – bez opinii. 

 „Wspólnie dla Radymna”  – opinia pozytywna. 

Nie było chętnych do zabrania głosu w dyskusji wobec czego Pan Przewodniczący zarządził 

sprawdzenie kworum i przystąpienie do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miasta Radymna zawartego  

w Uchwale Nr LIV/354/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radymnie – projekt 15/LVI. 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jan Broda, Joanna Burbeło, Piliszko Edward, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, 

Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz 

PRZECIW (1) 

Mariusz Diawoł 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Tomasz Andrejko, Marek Jackowski, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Kalin 

10. Sprawozdanie z pracy wszystkich Komisji Rady Miasta Radymna za rok 2022. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego sprawozdania z pracy komisji za rok 2022 przedstawili ich 

przewodniczący: 

Pana Paweł Suchodolski – Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. 

Pana Jan Broda – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Pan Janusz Sobejko – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego. 

O godzinie 13:40 obrady opuścił Pan Paweł Suchodolski. Od tej pory obrady odbywały się przy 

obecności 14 Radnych. 

Pan Edward Piliszko – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Radymna za rok 2022. 
 

Pan Przewodniczący przedstawił sprawozdanie z pracy Rady Miasta Radymna za rok 2022. 

 

 

 

 

 



 

12. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz, składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 

m.in. o: 

- otwarciu ofert na wykonanie zadania dot. rewitalizacji zabytkowego budynku w dawnych 

koszarach austriackich w Radymnie wraz z zagospodarowaniem terenów  przyległych,  

- stopniu zaawansowania prac na drogach miejskich oraz planowanych remontach dróg, 

- uzyskaniu orzeczenia Sądu Okręgowego w Przemyślu odnośnie własności miasta  

w odniesieniu do budynków położonych przy ul. Rynek 10 i 13 oraz planowanych pracach 

remontowych w tych budynkach, 

- przygotowywaniach celem uzyskania własności kolejnego budynku na drodze postępowania 

sądowego, 

- złożonym wniosku na remont ul. Słowackiego, 

- podpisaniu umów z Wojewodą Podkarpackim w sprawie udzielenia dofinansowania  

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na przebudowę ul. Sienkiewicza i ul. Plażowej, 

- przygotowywaniu wniosku do naboru na remont zabytków, 

- przygotowywaniu wniosku do Ministerstwa Sportu na budowę hali sportowej o lekkiej 

konstrukcji. 

Odpowiadając na pytanie Pani Joanny Burbeło, Pan Burmistrz poinformował, że w planie 

przebudowy ul. Krasińskiego nie jest ujęte wykonanie dodatkowego oświetlenia ale w miarę 

posiadanych środków w ramach konserwacji oświetlenia ulicznego być może zostaną 

wymienione istniejące lampy na energooszczędne i zostaną dołożone w miejscach gdzie ich brak. 

Pan Burmistrz podziękował mieszkańcom przebudowywanych ulic za cierpliwość  

i wyrozumiałość wobec uciążliwości wynikających z prowadzonych prac. 

 

13. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
 

Pan Tomasz Zieliński złożył interpelację w sprawie zapadania się jezdni na ul. Lwowskiej. 

 

 

14. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

Pani Sekretarz przekazała informacje o realizacji wniosków składanych przez Pana Zygmunta 

Uszakiewicza i Pana Zygmunta Marciaka. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Pani Małgorzata Kalin zgłosiła, że na ul. Sanowej zbyt długo się świecą lampy w godzinach 

porannych. 

Pan Marek Jackowski złożył wniosek o przycięcie drzew i usunięcie gniazd ptasich w parkach 

miejskich. 



Pan Burmistrz odpowiedział Panu Markowi Jackowskiemu informując o pracach związanych  

z pielęgnacją drzew, o ptakach objętych ochroną gniazdujących na przedmiotowych drzewach 

oraz poszukiwaniu innych niż usuwanie gniazd metodach odstraszania ptaków.  

Pan Edward Piliszko podziękował Panu Burmistrzowi za remont alejki głównej na Cmentarzu 

Starym oraz Kierownikowi ZGK za szybkie usunięcie awarii kanalizacyjnej na os,. Jagiełły. 

Pan Marek Jackowski stwierdził, że podniósł sprawę przecinki drzew i usuwania gniazd na 

prośbę mieszkańców, na co Pan Burmistrz stwierdził, że rolą Burmistrza jest chronić ptaki  

w okresie lęgowym i zarazem nie dopuszczać do dewastacji drzew.  

Pani Halina Wołos podziękowała za remont dróg na jej osiedlu oraz poprosiła o oznakowanie 

zaworów instalacji wodnej. 

Na prośbę Pana Burmistrza, Pan Marek Sobolewski w odpowiedzi dla Pani Haliny Wołos 

stwierdził, że w zgłaszanym przypadku nie chodziło o hydrant tylko o zasypaną ziemią nawiertkę 

domową w poboczu drogi.  

O godzinie 14:10 obrady opuściła pani Małgorzata Kalin. Od tej pory obrady się toczyły przy 

obecności 13 Radnych. 

 

16. Zapytania. 

Pan Tomasz Andrejko zapytał czy w br. będą środki na wykonanie dokumentacji na budowę 

łącznika ulicy Dolnej z ulicą Młynarską, na co Pan Burmistrz stwierdził, że o ile znajdą się środki 

w budżecie to tak i dodał, że w chwili obecnej prowadzonych jest dużo prac i występują problemy 

z zabezpieczeniem środków na ich realizację a szykują się nowe nabory wniosków na kolejne 

zadania, na które trzeba mieć zabezpieczone środki. Przedmiotowy odcinek jest od stycznia 

własnością Miasta i chciał by wykonać dokumentację ale nie ma pewności czy wystarczy 

środków finansowych na ten cel. 

Pan Burmistrz poinformował o kilkudziesięciu petycjach dot. remontu drogi dojazdowej do 

Ogrodów Działkowych i do Cypla Harcerskiego informując o braku środków na wykonanie 

dokumentacji i remont tej drogi. Poprosił o cierpliwość ponieważ Miasto nie jest w stanie 

udźwignąć finansowo wszystkich inwestycji wynikających ze składanych wniosków. 

Pan Burmistrz poinformował zamiarze złożenia wniosku na budowę hali sportowej o lekkiej 

konstrukcji oraz o uczestnictwie w projekcie ponadregionalnym woj. Podkarpackiego z woj. 

lubelskim „Wiślanym szlakiem”, w ramach którego będą urządzane miejsca postojowe dla 

kajakarzy i też wymaga to zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Miasta. Pan 

Burmistrz poinformował o naborze wniosków na tereny rekreacyjne i jeśli Starosta Jarosławski 

złoży projekt na budowę ścieżki rowerowej Radymno-Jarosław to Miasto powinno zabezpieczyć 

wkład własny dot. ścieżki rowerowej na swoim terenie a jest to około 5 km. Odnośnie drogi na 

Ogrody działkowe, kontynuował Pan Burmistrz, jeżeli będzie gotowa dokumentacja i będzie ona 

zgłaszana do naboru z europejskich funduszy dla podkarpacia a droga ta przebiega w pobliżu 

projektowanej ścieżki rowerowej to w tym czasie droga ta będzie przebudowana. Jest tam 

problem z odprowadzaniem wody, trzeba wykonać pełną dokumentację i zgłaszanie 

wymienionych petycji uważa za brak cierpliwości i zrozumienia aktualnych potrzeb w zakresie 



realizowanych inwestycji. Pan Burmistrz zwrócił się do prezesów POD i Koła PZW w Radymnie 

oraz działkowców o cierpliwość. 

Pan Zygmunt Uszakiewicz stwierdził, że wnioskodawcy oczekują na realizację swoich petycji 

niekoniecznie natychmiast. 

Pan Mariusz Diawoł wyraził prośbę, żeby nie odkładać w czasie przebudowy ul. Zielonej. 

Poprosił też o wcześniejsze dokonanie przeglądów dróg miejskich przez Komisję Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i jak najszybsze podjęcie działań odnośnie 

poprawy nawierzchni na drogach objętych gwarancją. 

Pan Burmistrz stwierdził, że przebudowa ul. Zielonej ma uzasadnienie w tym, że w czerwcu br. 

zostanie Radzie przedłożony MPZP Radymno-Wschód i wykonanie tej drogi musi nastąpić 

ponieważ będzie to miało wpływ na ceny działek budowlanych w tym rejonie. 

Pani Joanna Burbeło poruszyła znaczny wzrost wkładu własnego w realizowanym wspólnie  

z Przemyślem projekcie dot. odnawialnych źródeł energii o ok. 30-50%, na co Pan Burmistrz 

stwierdził, że wzrost nastąpił wskutek rozstrzygnięć przetargów oraz podkreślił, iż uważa projekt 

dalej za opłacalny. 

17. Zakończenie obrad sesji. 

O godzinie 14:22 Pan Przewodniczący zakończył obrady LVI sesji rady Miasta Radymna. 

 

Przewodniczący 

      Rada Miasta Radymna 

Andrzej Pacek 

 

Protokołował: Henryk Wolski 

……………………………….  


